
Protokoll från årsmöte med Veddige-As-Sällstorps Hembygdsförening

Dag Onsdag den 6 mars 2024
Tid L8.00 - ca 19
Plats Hembygdsstugan i Vabränna
Ndrvarande 39medlemmar

§1 Mötets öppnande
Ordförande Ingvar Månsson öppnade mötet.

§Z Godkännande av föredragningslistan
ordföranden presenterade föredragningslistan och mötet godklinde densamma.

§S Val av ordförande för mötet
Bo Eierborg valdes till ordförande för mötet.

§A Val av sekreterare för kvällens protokoll
GuniIIa WaIl valdes till sekreterare.

§S Val av wå justerare tillika rösträknare
Att justera mötets protokoll samt rösträknare valdes Evert Sjögren och Ingemar Hallberg.

§6 Godkännande av kallelse
Kallelsen tiII årsmötet godkiindes.

§Z Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse och bokslut för år 2023
Ordförande Ingvar Månsson presenterade verksamhetsberättelsen för 2023. Kassör Ulf Kroon redogjorde för
räkenskaperna och stdmman konstaterade att föreningens ekonomi tir stabil.

§g Föredragning av revisotrernas berättelse för år 2023
Revisor Bengt Rosengren läste upp revisoremas berättelse och rekommenderade stdmman att ge styrelsen
ansvarsfrihet för det gangna årets verksamhet.

§9 Besluta om ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.
Beslutade årsmötet att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gangna årets verksamhet.

§10 Val av ordförande för är2024
Ingvar Månsson valdes enhåilligt till ordförande för är 2024.

§11 Val av styrelseledamöter för wå år
Beslutade årsmötet omval av Harry Karlsson, UIf Kroon och Gunilla WalI. Nyval av Maria pettersson.
(Kvarstår ett år: Anna-Karin Rosengren, Ingemar Österholm och Amanda Noid Axelsson)

§12 Val av två revisorer samt två ersättare för ett år. VaI av sammankallande.
Beslutade årsmötet viilja Bengt Rosengren, sammankallande och Christer Johansson. Ersättare: Bertil
Nilsson och Karl-Arne Eliasson.

§13 VaI av valberedning, tre personer. VaI av sammankallande
Inga personer är föreslagna. Beslutade årsmötet att styrelsen även detta år handhar frågan.
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§14 Val av programkommitt6. Val av sarrunankallande.
Beslutade årsmötet väIja Bengt Rosengren, Ingvar Månsson, Lars-Erik Antonsson, Amanda Nord Axelsson
och Gunilla Eierborg med Ingvar Månsson som sammankallande.

§15 val av representant till varbergskretsen samt en ersdttare
Beslutade årsmötet väIja Ingvar Månsson till representant med Ingemar österholm som ersdttare.

§16 Val av sju representanter till kretsens årsmötet
Beslutade årsmötet våilja ordföranden och samtliga styrelseledamöter att representera VÅS vid kretsens
årsmöte.

§17 VaI av två ledamöter till frågesportens organisationskommitt6. Val av sarnmankallande.
Beslutade årsmötet våilja Bertil Karlsson och Eva Andersson med Bertil Karlsson som sammankallande.

§18 Val av kommitt6 för Hembygdsstugan
Beslutade årsmötet välja Kent Göök, Per Nilsson, Bengt-Eric Andersson, Kenneth Karlsson, Bo Jönsson,
Evert Sjögren, Bo Eierborg, Bertil Nilsson, Gilbert Gunnarsson, Lennart Emanuelsson, Anna Tjärnmo,
Monika Jönsson och Lisbeth Aronsson.

§19 Beslut om medlemsavgift för år 2025
Mötet beslutade enligt styrelsens förslag om höjning av medlemsavgiften fil 2025:
Enskild medlem 12S,-/person
Familj 250,-/familj

§20 Ordet är fritt
ordförande Ingvar Månsson informerade om planerade aktiviteter 2024:
- Anläggning av avloppssystem
- Olika projekt avseende kvarnarna i Kvarnadalen
- Måla två sidor på hembygdssrugan

Evert Sjögren frågade vad vår förening får frir avgiften till den centrala organisationen. Ordföranden svarade
att de bl a organiserar hemsidan, bedriver lobbyverksamhet och ger ut, dei numera digitala, skriften Bygd
och Natur. vi ingår i Hallandskretsen och representeras genom däm.

Göran Bengtsson informerade om genomförda och kommande arkeologiska undersökningar.

Kassör Ulf Kroon svaraflg på tidigare önskemåI om redovisning av budget för föreningens ekonomi. Han ser
det inte som genomförbart att göra en trovärdig budget med tanke på stära, ofta opaneiade utgifter för främst
Kvarnadalen. sparbanksstiftelsen stöder föreningen i flera större piojekt

Ordförande Ingvar Månsson_avtackade avgående styrelseledamoten Gunilla Uhlmann, som avböjt omval och
Anna-Karin Rosengren överlämnade en vacker blombukett.

§21 Mötets avslutande
Ordförande för mötet Bo Eierborg avslutade mötet och bjöd närvarande medlemmar till kaffe och frallor som
sponsrades Hemköp.

Ordförande
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Justeras

Bilaga 1

Bilaga 2
Bilaga 3
Bilaga 4
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Ingemar Hallberg /

Verksamhetsb erättelse
Resultaträkning
Balansräkning
Revisoremas rapport

7M(k

1

3


